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Luxury Soufflé-Soft Airy Product

舒芙蕾灵感奢享产品



Soufflé Yarn Collection
Soufflé 纱线系列

美利奴羊毛以其卓越的保暖性闻名，这得益于其纤维独特的空气储存结构。以羊毛、
牦牛绒的天然柔软为基底，Soufflé 纱线通过空气感纺纱工艺，重新定义了温暖柔软
的触感。通过创新纺纱工艺，扩大了纤维间隙，因此最大化地提升纤维的空气储存能
力。由此诞生的Soufflé纱线系列，能够织造出更加轻盈的针织衫，同时实现更优的保
暖性能。

Merino Wool is celebrated for its exceptional warmth, thanks to its unique 
ability to trap air within its fibers. By applying innovative spinning technology, 
more space is created between fibers, maximizing their air-trapping capacity 
for superior insulation. The result is Soufflé yarn collection- crafting lighter yet 
warmer knitwear without compromising on thermal performance.

Natural fibers glide against skin with cloud-like comfort, 
itch-free and soothing.

天然纤维细腻贴肤，软糯亲肤不刺痒。

Subtle texture reveals minimalist sophistication.

纱线自带微立体肌理，简约中蕴藏细节之美。

" Warmth that Breathes "
「 柔软, 会呼吸的温暖 」

Special technique creates an air-enriched structure, as gently 
buoyant as a soufflé.

特殊工艺打造空气充盈结构，如舒芙蕾般轻柔蓬松。

Air-trapping fiber gaps retain heat while weighing less than 
down.

纤维间隙锁住温暖，重量却比羽毛更轻。



 PRODUCT INFORMATION | 产品信息

NE 1/17 Nm
(10 Ne/1)

Heather Colors

色纺色
Supreme Merino Yak Souffle

云绒·极雅纱

54% Wool 羊毛
23% Yak 牦牛绒
23% Nylon 尼龙

Product Name
产品名称

Composition
成分

Yarn Counts
纱支

Color Offering
可提供的颜色

Lightness

超轻盈
Fluffy and Springy

蓬松绵弹
Feather Soft Handfeel

轻柔手感
Sustainable Yak

可持续牦牛绒

Dry Clean if Preferred

可干洗 

Iron on Low Heat

低温熨烫
Do Not Tumble Dry

不可转笼烘干
Do Not Bleach

不可漂白
Hand Wash Cold

冷水手洗

Other Recommendation 其它建议:

  •  Dry Flat in Shade 于阴凉处平铺晾干

Garment Care Label Recommendations 建议成衣洗水标

LAB DIP AVAILABILITY

小样提供

WEIGHT ALLOWANCE

重量偏差

FIBER CONTENT TOLERANCE

成分波动

Pick colors from this color card only

只提供色卡上的颜色

All yarns are subject to (+/-) 2% moisture regain allowance in weight

产品在公定回潮率下的重量存在(+/-)2%的偏差

According to AATCC 20A-2000 method, where two or more fibers are in the product, a tolerance of (+/-) 3% is allowed

根据纤维定量分析AATCC 20A-2000测试, 当产品含有两种或以上的成分, 允许有(+/-)3%的波动

Remarks 备注

Waxing is not recommended. Knit directly from the original cones and minimize cone rewinding or splitting

不建议过蜡。直接上机织造，建议使用原装筒子，减少倒筒、分筒操作

Others

其它

The average knitting loss in the industry for similar fancy yarns is generally 4 - 5%, while ours can be controlled at 3%

同类花式纱产品行业织损一般4-5%，本产品可控制到3%

It is suggested to knit using double or multiple yarn feeders for the same color

建议使用双纱嘴或多纱嘴织同色的方法织造

It is recommended to knit a sample first to check if the fabric stability of the chosen pattern meets the requirements

建议先试织以确定客户花型的织物稳定性是否可以满足需求

This product belongs to the plush-style category and may lead to pilling after friction

本产品属于毛绒类风格产品，摩擦之后有起毛球的风险

RWS Wool Convertible
可换成RWS认证羊毛

Combining Australian Merino wool with the precious yak down from the Qinghai-Tibet Plateau, this yarn 

applies our innovative spinning technology that draws inspiration from biomimetic principles to overcome the 

limitations of conventional blended yarn in terms of fluffiness and elasticity. By applying this technology, the 

yarn product maintains not only the attributes of wool and yak down blend, but also achieves breakthroughs 

in lightness, fluffiness, and softness.

基于大行环创创新纱线平台技术，云绒·极雅纱融合了澳大利亚美利奴羊毛与青藏地区珍稀牦牛绒，并在纱线结构上借鉴仿生学原理，弥补
了常规混纺纱线在蓬松度与弹性方面的局限性，使得纱线既具有羊毛、牦牛绒混纺纱线的优点，更在轻盈、蓬松、柔软等方面实现了突破。 



1/17 Nm (10 Ne/1)

Supreme Merino Yak Souffle 云绒·极雅纱
54% Wool 羊毛 23% Yak 牦牛绒 23% Nylon 尼龙

Yarn Lot 纱批: H224-104300M

Gauge 针种: 12gg, 1end

Yarn Count 纱支: 1/17 Nm (10 Ne/1)

Color Code 色号: VE3YW414110-2VF-BE-S

Yarn Lot 纱批: H225-105724M

Gauge 针种: 12gg, 1end

Art NO. 花型编码: 250431

Yarn Count 纱支: 1/17 Nm (10 Ne/1)

Color Code 色号: VE3YW-BC5133-V
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Color Code 色号: VE3YW414109-2VF-BE-S

Color Code 色号: VE3YW-Y4288-V

Color Code 色号: VE3YW515858-2VF-BE-S

Color Code 色号: VE3YW-BC40-V

Color Code 色号: VE3YW-BC5133-V

Yarn Lot 纱批: H224-104601M

Yarn Lot 纱批: H225-105742M

Yarn Lot 纱批: H224-105105MA

Yarn Lot 纱批: H225-105743M

Yarn Lot 纱批: H225-105724M

Color Code 色号: VE3YW-Y4205-V

Color Code 色号: VE3YW43762-V

Color Code 色号: VE3YW414110-2VF-BE-S

Color Code 色号: VE3YW413900-2VF-BE-S

Color Code 色号: VE3YW-Y4257-V

Yarn Lot 纱批: H225-105725M

Yarn Lot 纱批: H225-105684M

Yarn Lot 纱批: H224-104300M

Yarn Lot 纱批: H224-104590M

Yarn Lot 纱批: H225-105730M

1/17 Nm (10 Ne/1)

Supreme Merino Yak Souffle 云绒·极雅纱
54% Wool 羊毛 23% Yak 牦牛绒 23% Nylon 尼龙



Art NO. 花型编码: 250428

Color Code 色号: VE3YW414109-2VF-BE-S

Yarn Lot 纱批: H224-104601M

Gauge 针种: 12gg, 1end

Art NO. 花型编码: 250429

Color Code 色号: VE3YW515858-2VF-BE-S

Yarn Lot 纱批: H224-105105MA

Gauge 针种: 7gg, 2ends


